

Woven Labels

We own and operate woven label facilities in NINGBO, China. It is a coastal city with convenient transportation, and it allows us to better distribute product where and when you need it. At HUARONG LTD., we are at the cutting edge of technology in manufacturing a variety of woven labels. With superior design and weave capabilities, we are able to service the most specialized customer.

宁波华荣是宁波专业生产商标吊牌的一家工厂，我们拥有出色的商标机织能力和切割技术，同时也拥有独立的设计团体。而宁波则是一个交通便利的沿海城市，在这里，我们可以直接将货发往任何一个地方。具备以上优越条件的宁波华荣，我们有能力和信心可以提供给你们更专业，更快捷的高品质服务。

HUARONG LTD maintains direct control of all facilities. **With our wide array of Airjet, Vaupel and Rapier looms (25 broadlooms, 7 needle looms and 27 shuttle looms),** we are able to prioritize according to your needs. Whatever the label is need to be done as satin, polyester, or cotton label, it is no problem. We can manufacture on a rush basis for product in United States, Australia or Asia. In addition, our exclusive partnerships throughout the world allow us to remain one step ahead of our competition.

宁波华荣拥有完善的设备，我们可以提供给你们想要的类型的商标，

不管这个商标是色丁的，全涤的，还是全棉的。对于美国，澳大利亚，或者亚洲国家，客户若有需要更快捷的服务，我们可以优先处理。在这个沿海的城市，我们可以任意选择快件，海运，空运等满足广大客户的要求。

Sample lead-time: 3 – 7 days

样品时间：3-7 天

- **Production lead-time: 10 – 20 days**

大货时间：10-20 天

- **Rush service available**

可以加急服务

- **Weaves: Twill, taffeta, satin, damask and more**

商标品种：斜纹，平纹，色丁，高密或其他

- **Hundreds of colors yarns to choose from**

有不同颜色的纱可供选择

- **Finishes: Centerfold, end fold**

普通折叠：可以对折，两边折

- **Special finishes: Ultrasonic, laser & die cutting**

特殊处理：超声波，镭射，模切

- **Anti-counterfeit technology available**

防伪标技术

Specialty Patches

Our development team has mastered the marriage between design and material in order to form the most innovative and spectacular specialty patch line available in the market. A specialty patch helps to accentuate the feel and image of the garment, by complementing the design.

Our development team is constantly pushing the limits of creativity, innovation, and execution in order to present new and exciting techniques to the consumer. There is no material out of reach, our staff is well trained in resourcing materials around the world. Whether you are promoting a technical garment or a pair of vintage jeans, the correct materials will make the difference. We have the unique ability to mix and match materials such as twill, canvas, metal, felt, poplin, silicon, latex, PVC, PU, and more. These materials can be printed, embroidered, stitched, die cut, embossed, burned, foiled, washed, tea-stained, and more.

我们拥有一支强大的设计团队，可以根据客人的不同要求，按照面料品质的特性，设计出符合个性需求的标牌。一个个性的标牌，可以诠释出物品的特性。标牌可以是 **PVC**，硅胶，府绸，人字带，帆布，而这些又可以是印花的，刻字的，绣花等不同演绎风格的，我们在设计这条路上，不断精益求精，创新自我。

Sample lead-time: 10 – 20 days depending on processes

样品时间: 10-20 天

- Production lead-time: 10 – 30 days depending on processes

大货时间: 10-30 天

- Unlimited material options

各种材质可供选择

- Screen-print, emboss, sonic weld, burn, foil

网印, 凹凸印, 超声压花, 涂层, 烫金 (银)

- Stonewash, tea stain, embroidery, stitching

石磨洗, 喷砂, 绣花, 车线

Barcoding

As the garment industry matures many retailers expect the manufacturer to be responsible for their own bar-coded tags. We can help implement your company or any of the manufacturers that you work with, in the innovative world of bar coding. We print and distribute tags on a cut by cut, style by style, and order by order basis. All information may be emailed or sent via FTP directly to our bar-coding department and printed within 24 – 96 hours.

We understand the critical role these labels play in achieving your business objectives efficiently and profitably. As an integral part of your product your label provides essential information used at every stage of the supply chain. Supporting retail, distribution, and manufacturing, Huarong LTD provides not only expertise, but the choices required to develop solutions that are an ideal fit for your specific application.

在如今这个全世界布满零售商的购物环境中，我们被要求有自己独特的条形码，以区分不同类型的物品。我们可以扫描条形码贴纸，直接打印出来，方便，同时不会出错。我们明白这些条形码在这个销售链中扮演了一个非常重要的角色，宁波华荣正是提供了这样专业而便捷的服务。











